

التاريخ: 2026/03/23

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر الصفاء للأغذية ش.م.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

| الرقم | اسم المترشح | المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية |
|-------|----------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1 | قيس عبدالله موسى الخروصي | <p>يشغل المهندس قيس بن عبدالله بن موسى الخروصي منصب الرئيس التنفيذي لشركة الحصن للاستثمار، وهي شركة استثمارية مشتركة بين جهاز الاستثمار العماني وشركة قطر القابضة.</p> <p>يتمتع بخبرة واسعة في إدارة الاستثمارات العالمية والمنصات الاستثمارية السيادية، وقد شغل سابقاً مناصب قيادية في جهاز الاستثمار العماني، إضافة إلى قيادته لشركة عمان بروناي للاستثمار كرئيس تنفيذي.</p> <p>يركز في عمله على بناء منصات استثمارية مستدامة وتعزيز القيمة المؤسسية من خلال التحول الاستراتيجي والتشغيلي.</p> <p>يشغل المهندس قيس عضوية مجالس إدارة في عدد من الشركات، مساهماً في دعم الحوكمة والتوجهات الاستراتيجية طويلة الأمد.</p> <p>يحمل درجة البكالوريوس في الهندسة الصناعية وهندسة العمليات من جامعة ميشيغان، وماجستير إدارة الأعمال من كلية كولومبيا للأعمال، كما يحمل شهادات CFA و CAIA و FRM.</p> |
| 2 | أريج محمد إبراهيم محمد البراهيم الكليب | <p>الفاضلة أريج الكليب حاصله على بكالوريوس التمويل من جامعة الكويت وماجستير في إداره الأعمال من كليه إدارة الأعمال مدريد -اسبانيا. تشغل منصب نائب الرئيس في شركة الخليج للاستثمار بدولة الكويت الشقيقة المعنية بالاستثمار و تغطي الاستثمارات الرئيسية التي تركز على قطاعات الأغذية والزراعة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي ولديها أكثر من 20 عاما من الخبرة في أسواق رأس المال والاستثمارات الأساسية وتقييم الأعمال والأصول وإعادة هيكلة رأس المال.</p> |
| 3 | عاصم سالم على الغيلاني | <p>يشغل الفاضل/ عاصم الغيلاني منصب عضو مجلس الادارة المنتدب في شركة سالم العالمية للإستثمار القابضة ش.م.م وهو حاصل على شهادة الماجستير في علوم إدارة الإستثمار (مع مرتبة الشرف) من جامعة بانجور في المملكة المتحدة عام 2015 و البكالوريوس في المالية من السلطنة. يتمتع الغيلاني بكفاءة عالية ومهنية في إدارة الأعمال ولديه خبرة واسعة تمتد لأكثر من 25 عام في مجال التخطيط الإستراتيجي وإدارة المحافظ الإستثمارية لمختلف الأصول بما فيها الأصول العقارية.</p> <p>حالياً يشغل منصب عضو مجلس إدارة غير تنفيذي في عدد من شركات المساهمة المقفلة تشمل الجامعة الوطنية للعلوم و التكنولوجيا و الشركة الوطنية للحفر و الخدمات و شركة الخليج المتحدة لموارد الطاقة. كما ويشغل عضوية مجالس إدارات في عدد من الشركات المحدودة المسؤولة في سلطنة عمان ودول مجلس التعاون الخليجي.</p> |

| | | |
|---|----------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 4 | صلاح عبدالله سلطان الشامسي | <p>يمتلك الفاضل صلاح الشامسي خبرة تزيد عن 28 عاماً في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. وهو حاصل على ماجستير إدارة الأعمال من المملكة المتحدة وبكالوريوس في التسويق من الولايات المتحدة. يشغل حالياً منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المهال لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقا متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. ويتمتع بخبرة إضافية في المبيعات والتسويق والدعاية والإعلان وخدمة العملاء إضافة إلى إدارة سلاسل المتاجر والمطاعم والمخابز والمقاهي وتجهيزها.</p> <p>المؤهلات العلمية ماجستير إدارة الأعمال (MBA)، جامعة هال، المملكة المتحدة. بكالوريوس إدارة الأعمال (تسويق)، جامعة أركنساس في ليتل روك، الولايات المتحدة الأمريكية.</p> |
| 5 | على هلال على الكواري | <p>المهندس على هلال على الكواري يشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة حصاد الغذائية بدولة قطر الشقيقة. شغل الكواري عدداً من المناصب القيادية في شركة حصاد، على سبيل المثال: مدير إدارة المشاريع بالشركة قبل تولية منصب نائب الرئيس التنفيذي، كما قضى الكواري أكثر من عشرة أعوام من حياته العملية في المؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء "كهرماء"، حيث تقلد عدداً من المناصب القيادية منها رئيس إدارة العقود الهندسية.</p> <p>الكواري حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة من جامعة قطر وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة نورثهامبتون في المملكة المتحدة.</p> |
| 6 | نوح عبد الحميد الزدجالي | <p>الفاضل نوح بن عبد الحميد الزدجالي متخصص في التطوير المؤسسي، يتمتع بخبرة راسخة في التصميم التنظيمي، والحوكمة المؤسسية، وإدارة المشاريع، وتطوير السياسات والإجراءات، وإدارة الجودة. يشغل حالياً منصب مستشار/ الخدمات الإدارية لدى شركة تكاتف عمان، حيث يقدم الدعم للمؤسسات في تطوير نماذج التشغيل وتعزيز الكفاءة المؤسسية.</p> <p>يحمل درجة الماجستير في إدارة الموارد البشرية (إدارة وتطوير المواهب) مع مرتبة الشرف (امتياز) من جامعة لنكولن بالمملكة المتحدة، وهو عضو منتسب في CIPD، وحاصل على شهادة في منهجية اللين، وخريج برنامج القيادة الوطنية «اعتماد» من الأكاديمية السلطانية للإدارة.</p> <p>تولّى أدواراً قيادية في قطاعات متعددة داخل سلطنة عمان شملت الطاقة والمرافق، واللوجستيات وسلاسل الإمداد، والسياحة، والقطاعين المالي والتأميني. ويرتكز نهجه المهني على موازنة الأفراد والعمليات والتقنية لترسيخ الحوكمة والامتثال، وبناء أطر أداء فعّالة، وتحقيق نتائج مستدامة قابلة للقياس</p> |
| 7 | رضيه محمد أحمد المحروقية | <p>الفاضلة رضيه بنت محمد المحروقية حاصلة على درجة الماجستير في إدارة الأعمال وبكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس، إضافة إلى دبلوم محلل الحماية الاجتماعية من منظمة العمل الدولية. تمتلك خبرة مهنية تمتد لأكثر من 26 عاماً، منها 11 عاماً في مجال الضرائب بوزارة المالية، و13 عاماً في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية، وسنتان في صندوق الحماية الاجتماعية.</p> <p>بدأت مسيرتها المهنية في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية كمديقة داخلية أول، ثم رئيس تدقيق العمليات في دائرة التدقيق الداخلي. كما شغلت منصب مدير عام الاشتراكات، وتشغل حالياً منصب مدير عام سياسات الحماية الاجتماعية.</p> |
| 8 | هاشم سعيد ناصر المسكري | <p>الفاضل هاشم المسكري يشغل حالياً منصب مدير استثمار في شركة الحصن للاستثمار ويتمتع بخبرة واسعة في مجالات الأسواق الخاصة، وإدارة الأصول، والعقار. قبل انضمامه إلى شركة الحصن، عمل سابقاً في شركة تنمية في قسم الأسواق الخاصة وقيلها في شركة أساس في قسم الاستثمارات. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد الصناعي من جامعة نوتنغهام ودرجة الماجستير في العقارات من جامعة ريدينغ.</p> |

| | | |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------|----------|
| <p>يشغل الفاضل/ خليفة الكواري منصب مدير الخدمات المشتركة في شركة حصاد الغذائية بدولة قطر. قبل توليه إدارة الخدمات المشتركة، شغل الكواري منصب مدير الموارد البشرية في شركة حصاد. كما عمل الكواري كباحث شؤون مالية بالديوان الأميري في دولة قطر.</p> <p>يحمل الفاضل/ الكواري شهادة بكالوريوس في إدارة الموارد البشرية من جامعة ليدز متروبوليتان في المملكة المتحدة، وشهادة ماجستير إدارة الأعمال من جامعة أبردين في دولة قطر، وشهادة CIPD في الموارد البشرية، المستوى الخامس.</p> | <p>خليفة عبدالله خليفة طوار الكواري</p> | <p>9</p> |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------|----------|



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**

Date: 23/03/2026

List of candidates for membership of the Board of Directors

A SAFFA FOODS SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

| No | Candidate Name | Experince and Qualification |
|----|----------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1 | قيس عبدالله موسى الخروصي | <p>Eng. Qais Al Kharusi is the Chief Executive Officer of Al Hosn Investment Company, a strategic joint venture between Oman Investment Authority and Qatar Holding.</p> <p>He brings extensive experience in global investments and sovereign-backed platforms, having previously held senior leadership roles at Oman Investment Authority and served as CEO of Oman Brunei Investment Company.</p> <p>His work focuses on building sustainable investment platforms and driving long-term institutional value through strategic and operational transformation.</p> <p>Eng. Qais serves on the boards of several companies, contributing to governance oversight and long-term strategic direction.</p> <p>He holds a BSc in Industrial & Operations Engineering from the University of Michigan and an MBA from Columbia Business School, and is a CFA, CAIA and FRM charter holder.</p> |
| 2 | اريج محمد ابراهيم محمد البراهيم الكليب | <p>Ms. Areej Mohammed Al Kulaib Holds a Bachelor in finance from Kuwait University and MBA completed from IE Business School / Madrid. Currently Vice President at Gulf Investment Corporation and covers principal investments primarily focused on Food, Agri sectors across the GCC region. She has more than 20 years of experience in debt capital markets and principal investments/divestments, corporate finance and capital restructuring.</p> |

| | | |
|---|----------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 3 | عاصم سالم على الغيلاني | <p>Mr. Asim Al Ghailani is the Managing Director of Salim International Investment Holding Co. LLC. He holds an MSc in Investment Management (With Honor) from Bangor University, UK 2015 and a Bachelor degree in Finance from Oman. Asim is a well-qualified, detail oriented and results focused professional with rich experience of more than 25 years in strategic planning and managing investment portfolios across asset classes including Real Estate.</p> <p>Currently, Asim is a non-executive director of National University of Science and Technology S.A.O.C. National Drilling and Services Co. S.A.O.C and United Gulf Energy Resources S.A.O.C. He also serves as a director in a number of Limited Liability Companies in Oman and GCC.</p> |
| 4 | صلاح عبدالله سلطان الشامسي | <p>Mr. Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a strong track record in driving organizational transformation and operational excellence. He holds an MBA from the United Kingdom and a bachelor's degree in marketing from the USA. Currently, he serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum leading cross-functional teams across strategy, risk management, and Fuel Station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring, and delivering innovative business solutions. Furthermore, he is equipped with extensive experience in Sales, Marketing, Advertising, and customer service in addition to the development and management of retail chains, restaurants, bakeries, and coffee shops.</p> <p>Education MBA, Business Administration, The University of Hull, UK BBA, Marketing, The University of Arkansas at Little Rock, USA</p> |
| 5 | على هلال على الكواري | <p>Eng. Ali Hilal Ali Al Kuwari is the CEO of Hassad Food Company, Qatar. He held a number of leading positions in Hassad, such as the Director of "Project Management" Department.</p> <p>Moreover, Al-Kuwari spent around 10 years at Qatar General Electricity & Water Corporation "Kahramaa", where he worked in different senior positions like Director of "Engineering Contracts" Department. Al-Kuwari holds an Engineering degree from Qatar University and an MBA from Northampton University in the UK.</p> |

| | | |
|---|----------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 6 | نوح عبد الحميد الزدجالي | <p>Mr. Nooh Al Zadjali is an organizational development professional with extensive experience in organizational design, corporate governance, project management, policy and procedure development, and quality management. He currently serves as a Consultant / Management consultancy Services at TAKATUF Oman, supporting organizations in enhancing operating models and effectiveness.</p> <p>He holds an MSc in Human Resource Management (Talent Management & Development) with Distinction from the University of Lincoln (UK). Nooh is a CIPD Associate, certified in Lean methodology, and a graduate of the National Leadership Program “Etimad” at the Royal Academy of Management.</p> <p>Throughout his career, Nooh has held leadership roles across multiple sectors in Oman, including power and utilities, logistics and supply chain, tourism, and finance and insurance. His professional approach focuses on aligning people, processes, and technology to strengthen governance, ensure compliance, establish robust performance frameworks, and deliver sustainable, measurable outcomes.</p> |
| 7 | رضيه محمد أحمد المحروقية | <p>Ms. Radhiya Mohammed Al-Mahrouqi holds an MBA and a Bachelor’s degree in Finance from Sultan Qaboos University, as well as a diploma in Social Protection Analysis from ILO . She has over 26 years of professional experience, including 13 years in the field of taxation at the Ministry of Finance, 11 years at the Public Authority for Social Insurance (PASI), and 2 years at the Social Protection Fund (SPF).</p> <p>She was appointed at PASI as a Senior Internal Auditor and later became Head of Operations Audits in the Internal Audit Department. She held the position of General Manager of Contribution. Currently, she is General Manager of Social Protection Policies.</p> |
| 8 | هاشم سعيد ناصر المسكري | <p>Mr. Hashim Al Maskary is an investment professional with extensive experience across private equity, asset management, and real estate investments. He currently serves as an Investment Portfolio Manager at Al Hosn Investment Company (HIC), where he is involved in evaluating, structuring, and managing investments across multiple sectors.</p> <p>Prior to joining HIC, Hashim held roles in the Private Equity Department at TANMIA and in the Investments Department at ASAAS, where he gained experience in transaction execution, portfolio management, and investment analysis.</p> <p>Hashim holds a Bachelor’s degree in Industrial Economics from The University of Nottingham and a Master’s degree in Real Estate from The University of Reading.</p> |
| 9 | خليفة عبدالله خليفة طوار الكواري | <p>Mr. Khalifa Al-Kuwari is the Director of Shared Services at Hassad Food Company in Qatar. Prior to this role, he served as the Director of Human Resources at Hassad. He also worked as a Financial Affairs Researcher at the Amiri Diwan in Qatar.</p> <p>Mr. Al-Kuwari holds a Bachelor of Human Resource Management from Leeds Metropolitan University in the UK, an MBA from the University of Aberdeen in Qatar and CIPD Certificate in Human Resources, Level five.</p> |

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**